
Referat fra bestyrelsesmøde afholdt mandag den 23. maj 2022 

Til stede var: Christian, Anni, Orla, Jan, Sanne, Mikael, Knud, Ole, Vibeke og Eva 

Afbud fra: Bernt 

1. Orientering 

Christian orienterede om personalesituationen. En medarbejder er langtidssygemeldt, en medarbejder skal 

genopereres, en medarbejder har corona. 

Der er udsendt et brev til beboerne omkring rotter. Vi har desværre fået et problem med rotter igen, det 

kan skyldes, at der har været et stort gravearbejde ved blok tre, på det grønne område omkring 

hovedkloakken.  

Der er blevet nedtaget mange bænke i området pga. slid og ælde. I den nærmeste fremtid, vil de nye 

bænke blive opsat. Der har været leveringsproblemer. 

Der har været mange flyttesager. Der er lavet en større gennemgang af centrets varme og 

ventilationsanlæg der er fra 1969. Der udføres nødreparationer og udskiftning. 

Bestyrelsen er inviteret til møde på Hørsholm Rådhus omkring projektet på Kokkedal station torsdag den 2. 

juni 2022 kl. 10.00 

Christian oplyste, at der bliver arbejdet på, at flytte affaldssorteringen ved Højmose Vænge fra p-pladsen til 

det grønne område over for centret. Baggrunden for dette er, at det kan volde problemer for vores ældre 

beboere, at komme op til affaldssorteringen på grund af trapper og sliske hvorimod de som nu kan gå ud til 

molokkerne i gadeplan. 

På et kommende bestyrelsesmøde, skal bestyrelsen drøfte tildelingen af handicappladser.  

Der skal arbejdes videre med brugen af Beboerhuset (Rønnebærhuset). 

2. Evaluering af ekstraordinært afdelingsmøde den 3. maj 2022 

Bestyrelsen drøftede indgående tonen på afdelingsmødet og håber, at der ved fremtidige møder, vil være 

en bedre tone og dialog. 

Bestyrelsen drøftede ligeledes afstemningsproceduren. Fremover, skal afstemningsreglerne tydeliggøres (ja 

– nej afstemning), så der ikke opstår situationer, som på mødet den 3. maj 2022.  

Ved personvalg: Det antal krydser man har lyst stil at sætte. 

3. Indkomne forslag 

Bestyrelsen gennemgik alle de indkomne forslag. 

4. Forslag til beretning til afdelingsmødet den 8. juni 2022 

Bestyrelsen kom med forslag til beretningen 

 

 

 



 

5. Evaluering af HAB´s repræsentantskabsmøde den 23. marts 2022 

Eva havde bedt om, at dette punkt kom på dagsordenen, da der havde været en utrolig dårlig stemning på 

mødet den 23. marts 2022.  

Bestyrelsen drøftede indgående forløbet, af det afholdte møde. Alle bestyrelsesmedlemmerne var enige 

om, at der fremover skal være en bredere og bedre dialog mellem Ådalsparken og selskabsbestyrelsen. 

6. Budget 2022/23 

Der er udarbejdet et nyt budgetudkast på 2,85%, hvor Rønnebærhuset er indarbejdet. 

 

Referent Eva 

 

 

 

 

 

 


